
 
Mailwisseling (en antwoord) naar aanleiding vraag pers over aantal slaapplaatsen 

 
============================================  
 

Van: Qq <qq@texelsecourant.nl>  
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 12:37 
Aan: Voorlichting <Voorlichting@texel.nl> 
Onderwerp: vraag Qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Goedemiddag, 
 
Bij deze een vraag mijnerzijds over de registratie van de slaapplaatsen die dinsdagavond aan de 
orde was tijdens een bijeenkomst over het Toeristisch Toekomstplan. Ik heb een paar eerdere 
beddenregistraties uit de archieven opgediept en dan kom ik op onderstaand staatje (met cijfers 
die ik ter beschikking had).  
  

2008                44.000 bedden inclusief jachthaven (1000) en bb (750 bedden)  

februari 2016 44.400 slaapplaatsen 
2018:               44.026 geregistreerde bedden. 

Januari 2021   44.161 geregistreerde slaapplaatsen 

Juni 2021        44.102 geregistreerde slaapplaatsen 
  
Vraag; is het aan te geven hoe het kan dat over een tijdsbestek van meer dan tien jaar (2008-2021) 
in grote lijnen weinig fluctuaties zijn in het aantal geregistreerde bedden en waardoor het aantal 
bedden de ene keer wat hoger dan de andere keer is? (je zou op het eerste gezicht zeggen ‘het 
loopt op’, maar dat ligt dus anders). Mijn dank alvast voor het antwoord! 
  
grt Qq  
 
============================================  
 
Van: Voorlichting <Voorlichting@texel.nl>  
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 13:17 
Aan: vv; tt; ww 
Onderwerp: FW: vraag Qq recreatieve slaapplaatsen 
  
Zie onder 
   
Met vriendelijke groet,  

 

 
Ss  
 
Bestuursondersteuning   
team Advies & Ondersteuning  
 
Gemeente Texel 

 

 
====================================================== 
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Van: ww 
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 13:31 
Aan: Yy xx 
CC: vv  
Onderwerp: FW: vraag Qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Dag vv en xx,  
 
Kan een van jullie ons het aan het antwoord helpen? Bij voorbaat hartelijk dank. Willen jullie het 
antwoord ook naar vv sturen, ik heb haar in de CC gezet, want ik ga zo afsluiten voor vandaag.  
 
Hartelijk bedankt!  
  
Met vriendelijke groet,  

 

 
Ww  

 
Communicatie adviseur   
team Advies & Ondersteuning  
  

.txl 
 
Gemeente Texel 

 
=======================================================  

 
Van: Yy   
Datum: donderdag 17 juni 2021 om 08:45:47 
Aan: Xx, Zz > 
Onderwerp: FW: vraag qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Dag beiden, 
  
Zie onder. Ik heb getracht een eerste antwoord te dichten. Willen jullie even meelezen of dit 
klopt? 
 
De methode van slaapplaatsenregistratie is een ruimtelijke ordeningsprincipe. Hier is in de jaren 
zeventig bewust voor gekozen met een norm van maximaal 47.000 slaapplaatsen (later 
teruggebracht naar 45.000 in gemeentelijk beleid, echter nog wel met de mogelijkheid tot 
verhoging tot 47.000) op basis van normen qua draagkracht voor de natuurgebieden (en dan vooral 
het duingebied). De normering van de slaapplaatsen is juridisch verankerd in de 
bestemmingsplannen en daarmee ook handhaafbaar en goed controleerbaar. Op de plankaarten 
staan ook de normering per locatie.  
Daarnaast is er voor gekozen om de verblijfsrecreatie te concentreren in bepaalde gebieden. Dit 
was de basis voor verdere ruimtelijke ordening en de verdere ontwikkeling van de toeristische 
infrastructuur daarna. 
  
Er wordt uitgegaan van een normtelling per type accommodatie. Zoals uitgelegd in de presentatie 
op 15 juni heeft elk type haar eigen normtelling. Bijvoorbeeld een tent 3 slaapplaatsen en een 
stacaravan 4. In de afgelopen jaren zijn er wel veranderingen geweest tussen de categorieën, 
bijvoorbeeld door omzetting van tenten of stacaravans naar huizen of doordat er meer adressen 
kamperen bij de boer waren (dat is op dit moment weer wat minder). Voor kamperen bij de 
boeren worden er eens in de vijf jaar vergunningen verleend. Het is daardoor een dynamisch 
systeem doordat er wel eens een adres Kamperen bij de boer afvalt of bijkomt, maar ook dus door 



de wisseling tussen de categorieën. Over het algemeen blijft het totaal aantal slaapplaatsen 
daarmee redelijk constant. 
   
Met vriendelijke groet,  

 

 
Yy  

 
Medewerker economie & recreatie   
Team Beleid  
  

.txl 
 
Gemeente Texel 

 
=========================================================  

 
 

Van: Zz   
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 09:12 
Aan: Yy ; Xx > 
Onderwerp: Re: vraag qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Je zou misschien nog kunnen toevoegen dat er een actualisatieslag bestemmingsplannen is 
geweeest tussen 2010 en 2015. Bij de nauwkeurige inventarisatie die daarbij plaatsvindt, komt ook 
nog wel eens wat boven tafel of wordt er iets aangepast. De normtelling is bewust wel constant 
gehouden, zodat de cijfers door de jRen heen vergelijkbaar blijven. 
 

==========================================================  
 
Van: yy  
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 09:33 
Aan: zz; xx 
Onderwerp: RE: vraag qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Oké dank. Goede aanvulling. 

@ xx, kun jij je er ook zo in vinden? Dan is de vraag maar weer beantwoord.       

  
Met vriendelijke groet,  

 

 
yy  

 
Medewerker economie & recreatie   
Team Beleid  

  

.txl  
Gemeente Texel 

 
====================================================  
 
Van: xx 
Verzonden: donderdag 17 juni 2021 09:58 



Aan: yy; zz 
Onderwerp: RE: vraag qq recreatieve slaapplaatsen 
 
Hallo beide, 
 
In hoofdlijnen kan ik mij vinden in het antwoord. 
Toch nog een lange aanvulling: 
 
Je schrijft wel over de wisseling qua categorien, maar legt niet uit wat de effecten zijn. Ik denk 
dat dat duidelijker wordt door in het antwoord de dichtheid per categorie ook op te nemen: 
Op een zomerhuizenterrein mogen 20 zomerhuizen per hectare = 100 slaapplaatsen 
Op een stacaravanterrein mogen 30 stacaravans per hectare = 120 slaapplaatsen 
Op een kampeerterrein voor tenten/toercaravans/campers mogen 50 eenheden per hectare = 150 
slaapplaatsen. 
In de afgelopen jaren zijn er kampeerterreinen omgezet naar zomerhuizenterreinen. Daar zijn dan 
50 slaapplaatsen per hectare minder gerealiseerd. 
 
In de jaren negentig is er een ‘bestemmingsplan sanering slaapplaatsen’ in werking getreden, 
waarbij circa 2000 niet in exploitatie zijnde slaapplaatsen over het hele eiland zijn gesaneerd.  
 
Het maximum van 47.000 slaapplaatsen is bij mijn weten niet ingegeven door de capaciteit in de 
duinen maar door de capaciteit in de dorpen. Ik zou dus de dorpen toevoegen aan je zinnetje over 
de duinen, want als iemand ‘duinen’ in zijn hoofd heeft zoals ik ‘dorpen’ in mijn hoofd heb, zal er 
in beide een kern van waarheid schuilen. Maar gevoelsmatig kunnen er in de duinen veel meer 
mensen dan in dorpen aanwezig zijn. 
 
En ik zou deze staafdiagram uit het Actieplan Toerisme ook aan qq geven. Dan kan hij zien dat we 
vanaf de jaren tachtig al een overzicht hebben. Hierin is ook het bestemmingsplan ‘saneren 
slaapplaatsen’ te zien bij 1995. Echter, in die staafdiagram rekenen we dan voor het eerst ook 
met de slaapplaatsen logies met ontbijt en jachthaven. Dus die toevoeging wel meegeven. 
 

 
 
 



Ik denk dat je dan helemaal duidelijk op zijn antwoord ingaat.  
 
        
Met vriendelijke groet,  

 

 
xx  

 
Medewerker economie & recreatie   
team Beleid  

  

.txl  
Gemeente Texel 

 
 


